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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: , 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikorra várható a közfoglalkoztatottak béremeléséről
szóló rendelet?" 

Tisztelt miniszter úr!

 Orbán Viktor először szeptember végén egy interjúban említette először, hogy most már muszáj 
lesz
 emelni a közfoglalkoztatottak bérét. Az érintett szakszervezet szerint az időzítés nem véletlen: 
három
 éve, hogy befagyasztották a közmunkások bérét, a 2022-es választás előtt, vidéken nem alakulhat 
ki
 éhséglázadáshoz közeli helyzet.
 Újabb, de még mindig nagyon általános információként Gulyás Gergely osztotta meg ezek után
 október 28-án egy Kormányinfón, hogy a közfoglalkoztatottak bére követni fogja a minimálbér
 emelését, a mindenkori minimálbér 50 százalékát fogja kitenni jövőre.
 Azóta sem a felelős minisztérium, sem a miniszterelnök foglalkozott a témával, a béremelésről 
szóló
 rendeletnek nem látni nyomát. A Parlamentben erről szóló kérdésemre nem kaptam választ.
 Pedig senki nem tud megélni 56 ezer forintból, méltatlan, hogy bárki is munkáért ennyit tudjon 
csak
 hazavinni, amiből még az elszálló élelmiszerárak miatt még akár éhen is halhat. Ráadásul még 
mindig
 86 ezer érintettről beszélünk, akiknek majdnem 90 százaléka hátrányos helyzetű településen él.
 Kérem tisztelt miniszter urat, hogy válaszoljon arra a kérdéseimre, hogy
 - Pontosan mikor jelenik meg a közfoglalkoztatottak béremeléséről szóló rendelet és



 
 - Mennyi lesz a közfoglalkoztatottak bruttó és nettó bére 2022. január 1-től?
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